
Beantwoording verhelderende/technische vragen

Vragen gesteld: 
Via email d.d.: 3 maart 2023 

Vragensteller: Jos Gruijters Partij: De Werkgroep

Portefeuillehouder: M.C. Slaets-Sonneveldt

Onderwerp: Kerkenvisie Laarbeek

Vraag: 
In het raadsvoorstel wordt een krediet van € 5.000 gevraagd en voorgesteld dat te onttrekken 
uit de post ‘Onvoorzien’ van de raad. Waarom wordt dit niet t.l.v. programma 3, 
Cultuurhistorisch waardevolle panden, gebracht? 

Antwoord: 
Het onderzoek van de cultuurhistorische waardevolle panden wordt gefinancierd uit het 
resterende budget voor de actualisatie van het erfgoedbeleid. In dit budget is geen ruimte meer 
om extra werkzaamheden uit te voeren. Zodoende wordt de raad gevraagd om de financiële 
middelen te onttrekken uit de post ‘Onvoorzien’ van de raad. De extra financiële middelen zijn 
nodig om als gemeente capaciteit vrij te maken om met het parochiebestuur een volgende stap 
te kunnen zetten: het onderzoeken van de mogelijkheid voor een kleinere gebedsruimte in elk 
dorp.



Datum beantwoording: 7 maart 2023


